

quartier Saint-André, situé au No 875, rue Sainte-Catherine Ouest, pour recevoir, emmagasiner de la gazoline dans un réservoir souterrain;

28806. "La Compagnie A. B. See Electric Elevator Co. of Canada, Ltd.", — permis d'ériger une chaudière pour contenir de l'huile, au No 70 rue Mansfield, quartier Saint-Georges, pour recevoir et emmagasiner de l'huile.

5.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Aqueduc: Nos 656, 657, 658, 659, 660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 670, 671, 672, 673.

Parcs (Parc Mont-Royal): No 61.

Maladies Contagieuses: No 79.

6.—(28862) Soumis un rapport du Directeur Intérimaire du Bureau Municipal d'Hygiène et des Statistiques, transmettant le compte de Mlle Claire LeCouffe, au montant de \$33.33, représentant la différence entre son salaire d'infirmière et le salaire de la Surintendante de l'Hôpital des Varioleux.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte, à même le salaire voté à la Surintendante de l'Hôpital des Varioleux.

7.—(28860) Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, recommandant la remise d'un dépôt de \$50, à M. J. W. Lacroix, en rapport avec le contrat pour la fourniture de redingotes pour l'année 1914.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt

8.—(28444) Soumis un rapport du Département en Loi, sur la demande de M. Edgar Lapointe, en rapport avec la vente d'un lot, pour l'élargissement de la rue Bourdages.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer le pétitionnaire en conséquence.

9.—(28261) Soumis un rapport du Directeur Intérimaire du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistique, recommandant l'exécution, à la journée, des travaux devant être faits aux deux dispensaires anti-tuberculeux, à l'ancien Hôtel-de-Ville de Saint-Henri, et à l'ancien Hôtel-de-Ville du quartier Laurier, dont les crédits ont été votés le 3 août 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le Surintendant des Edifices Municipaux d'exécuter lesdits travaux à la journée.

10.—(28377) Soumis le rapport de l'Architecte et Surintendant des Bâtisses, transmettant le rapport du surveillant des travaux de construction des bâtisses dans l'île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De déposer aux archives.

11.—(27008) Soumis le rapport de l'Architecte et Surintendant des Bâtisses, transmettant le rapport du surveillant des travaux de construction du Bain Rubenstein.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De déposer aux archives.

12.—(28814, 28818) Soumis des rapports du Chef du Département des Incendies, recommandant d'accepter la résignation de M. Yves Wattier, pompier au Poste No 39, et de le remplacer par M. Arthur Campeau, au salaire de \$800 par année.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver lesdits rapports.

13.—(26807) Soumis des rapports du Chef de Police et du Chef du Département des Incendies, recommandant

No. 1658-1659, St. Andrew Ward, No. 875 St. Catherine street West;

28806. The A. B. See Electric Elevator Co. of Canada, Ltd., — permit to erect a tank at No. 70 Mansfield street, St. George Ward, for the purpose of storing oil therein.

5.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Water: Nos. 656, 657, 658, 659, 660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 670, 671, 672.

Parks (Mount Royal Park): No. 61.

Contagious Diseases: No. 79.

6.—(28862) Submitted a report from the Acting Medical Health Officer, transmitting an account from Miss Claire LeCouffe, to the amount of \$33.33, said sum representing the difference between her salary as nurse and the salary of the Lady Superintendent of the Small Pox Hospital.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment of said sum ex-appropriation voted for the salary of the Lady Superintendent of the Small Pox Hospital.

7.—(28860) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending that Mr. J. W. Lacroix be refunded a deposit of \$50 made by him in connection with his contract for the supply of coats for the year 1914.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the refund of said deposit.

8.—(28444) Submitted a report from the Law Department, anent the application from Mr. Edgar Lapointe in connection with the sale of a lot of land for the widening of Bourdages street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To inform the applicant accordingly.

9.—(28261) Submitted a report from the Acting Medical Health Officer, recommending that the works at the two anti-tuberculous dispensaries in the former town halls of St. Henry and Laurier wards, for which appropriations were voted on the 3rd August 1915, be performed by day labor.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Superintendent of Municipal Buildings be authorized to have said work performed by day labor.

10.—(28377) Submitted the report from the Architect and Superintendent of Buildings, transmitting a report from the supervision of the works in connection with the erection of buildings on St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be filed of record.

11.—(27008) Submitted a report from the Architect and Superintendent of Buildings, transmitting a report from the supervisor of the works in connection with the erection of the Rubenstein Bath.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be filed of record.

12.—Submitted reports from the Chief of the Fire Department, recommending that the resignation of Mr. Ives Wattier, fireman at No. 39 Station, be accepted, and that the latter be replaced by Mr. Arthur Campeau, at a salary of \$800 per annum.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said reports.

13.—(26807) Submitted reports from the Chief of Police and the Chief of the Fire Department, recommend-